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Torsdag den 21. marts 2024 kl. 19.00-21.00  
 
Fremmøde: 
Janne, Lene, Stephan, Jonas, Kasper, Kristine og Jens 
 
Pkt. 1  
Godkendelse af dagsorden og referat 
 
Pkt. 2  
Fra Play@heart mod Playful Learning   
Formålet med punktet er at skolebestyrelsen orienteres via et oplæg fra skolens 
læringsvejledere omkring overgangen fra Play@heart til Playful learning. 
 
Playful learning er den store paraply, Play@heart er et underprojekt under den paraply, der 
kobler en legende tilgang til teknologi.  
 
Ulrik og Simon fra PLC har fremlagt Tåsingeskolens skoleudviklingsprojekt omkring en åben, 
undersøgende (legende) tilgang til læring. Vi er optaget af en åben og undersøgende tilgang 
bl.a. i co-teaching, science og udeskole – ’det må gerne være sjovt at gå i skole’.   
 
Vi er optaget af, hvordan en legende tilgang til læring kan være med til at bane veje for nogle 
nye stier i hjernen. Vi ved, at vi lærer bedre, hvis vi får lov til at lege.  
 
Pkt. 3  
Nyt fra skolens elevråd, ledelse, medarbejdere og formand 
Formålet med punktet er at bestyrelsen, fra de fire perspektiver, får et indblik i skolens hverdag 
siden sidste bestyrelsesmøde.  
 
Kasper: Lina har sidste arbejdsdag i morgen. Der har været kanon-uge om Herman Bang. Vi har 
besøg af Esbjergevangeliet. Vi starter forårssfo d. 2. april på Lundby og Sundhøj. På Lundby 
arbejdes der i morgen-mobil-politik.  
Jens: Jens fortæller om konkrete aktiviteter i forbindelse med Herman Bang kanon-uge.  
Janne: Centerafdelingens grp. 5 har vundet Edit 24 filmkonkurrencen (igen). Vi har haft 3 hold til 
fodboldstævne i Strib. Vi laver rigtig meget ’skole’ i denne periode.  
Kristine: Vores skole – et særligt sted har været omdrejningspunkt for et onsdagsmøde i CA, 
hvor teamene arbejdede med vækstmodellen omkring det gode skolesprog: ’hvad går godt, 
hvad udfordrer, hvilke muligheder har vi, hvilke aftaler laver vi’.  
Stephan: Fortæller om møde i forbindelse med valg til skolebestyrelse. Der var to fremmødte 
forældre.  
 
Pkt. 4  
Tilbage til skole – i Centerafdelingen 
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Formålet med punktet at skolebestyrelsen fører tilsyn med arbejdet omkring ”tilbage til skole” i 
Centerafdelingen. Punktet fremlægges af Kristine Grauenkjær.   
 
Kristine har fortalt, hvordan Centerafdelingen arbejder med elever med bekymrende 
skolefravær. Vi arbejder tæt sammen med PPR og forældre om opgaven, og vi har pt én 
medarbejder der er tovholder og som koordinerer og udfører indsatsen.  
 
Pkt. 6  
Valg til skolebestyrelsen – status og fremadrettet arbejdsopgaver               
Formålet med punktet er at bestyrelsen drøfter de fremadrettede opgaver og fordeling af disse 
i forbindelse med valg.   
 
Bestyrelsen drøfter hvilke medlemmer, der genopstiller til bestyrelsen og hvilke andre forældre, 
der har meldt deres kandidatur.  
 
Kristine skriver ud til Centerafdelingens forældre om repræsentant fra CA i skolebestyrelsen, evt. 
som suppleant.   
 
Pkt. 7  
Årshjulet og evt.  
Formålet er en kort gennemgang af status på punkter og kommende opgaver.  
 
Kasper arbejder på at få Søren og Lone (UU-vejledere) til at komme og fortælle om indsatser for 
skolens elever, og om overgang til ungdomsuddannelserne.  
 
 
 
 


